
 

 Zápis OV č.:  4/2024 

OsV: Perštejnec 

Datum :   02.04.2024 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Svoboda, Svobodová, Kocián, Vokálová, Vlček 

+ hosté 

Člen RM, ZM:  

Příští jednání: Dle potřeby 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

Předseda OsV Perštejnec se v uplynulých měsících účastnil několika schůzek s VM. Dnes přednesl jak 

jednotlivá jednání dopadla. 

1.1 Svoz KO – zatím trvá interval jednou za 2 týdny. Na VM vznesen požadavek na změnu nebo 

snížení poplatku. VM bude svozy průběžně vyhodnocovat. 

1.2. MHD – Na schůzi s panem Fedorovičem vznesen požadavek na přidání odpolední linky ze směru 

KH – Perštejnec. Starší děti se nemají jak dostávat ze školy. Jediná možnost při využití MHD je 

výstup na křižovatce Perštejnec – Neškaredice a odtamtud pěšky po silnici. Podali jsme návrh na 

možnost MHD „na zavolání“. Toto bylo zamítnuto, protože linky, které by mohly takto fungovat jsou 

obsazeny velkým kloubovým autobusem, který by se v Perštejnci špatně otáčel.  Ideální by bylo 

přidání jednoho autobusu mezi 15:30 – 16h tak, aby mohly jet ze školy děti i po odpoledním 

vyučování. 

1.3. Rekonstrukce mostu byla dokončena, povrch již je srovnán a oset trávou. 

1.4. S VM bylo projednáno srovnání terénu hřiště, které bude provedeno TS KH. 

1.5. Na schůzi s VM bylo projednáno čerpání finančních prostředků pro OsV. V roce 2023 bylo 

vyčerpáno cca 40 tisíc. OsV Perštejnec v roce 2023 prostředky nečerpal. 

1.6. Projednána možnost založení spolku, pro pořádání různých akcí. Všichni přítomní se založením 

spolku souhlasili. Předseda OsV zjistí podrobnosti a bude ostatní členy informovat. 

1.7. Přístavba hasičárny – V tuto chvíli by se mělo pracovat na novém projektu,zahrnující přístavbu 

toalety a kuchyňky. 10.4. má předseda OsV další schůzku s projektantem panem Přenosilem, kde se 

domluví přesné umístění a rozvržení. Přístavba byla projednávána přímo s panem starostou a dle jeho 

slov, by jí nemělo nic bránit. Termín realizace zatím není znám. 

1.8. Ukliďme Česko 6.4.2024 – OsV se zúčastní jako již každoročně. 

 

 

 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 

Nemáme. 

 

Zapsal: Svobodová Lenka 5.04.2024 

Ověřil:  Svoboda Martin 


